

23-2-2021

**Key Dates for the Proposed Distribution**

**To: Bahrain Bourse**

**To: DFM**

Al Salam Bank- Bahrain B.S.C would like to announce the below dates to be taken note of with regards to the proposed distribution. The distribution is subject to the bank's shareholders approval on the upcoming Annual General Meeting

Event	Date
General Meeting Date <i>(Shareholders' approval date)</i>	17 March 2021
Cum-Dividend Date <i>(Last day of trading with entitlement to dividends)</i>	18 March 2021
Ex-Dividend Date <i>(First day of trading without entitlement to dividends)</i>	21 March 2021
Record Date <i>(The Day on which all shareholders whose names are on the share register will be entitled to dividends)</i>	22 March 2021

**التواريخ الخاصة بمقتراح توزيع الأرباح على المساهمين**

السادة / بورصة البحرين

السادة/ سوق دبي المالي

يعلن مصرف السلام- البحرين ش.م.ب. عن التواريخ التالية التي يجب أخذها في الاعتبار بخصوص التوزيع المقترح. ويخضع التوزيع لموافقة مساهمي المصرف في اجتماع الجمعية العامة القادم.

التاريخ	الحدث
١٧ مارس ٢٠٢١	تاريخ اجتماع الجمعية العامة <i>(تاريخ موافقة المساهمين)</i>
١٨ مارس ٢٠٢١	آخر يوم تداول لاستحقاق الأرباح <i>(آخر يوم تداول لاستحقاق الأرباح، ليتم تقييد اسم المساهم في سجل الأسهم يوم الاستحقاق)</i>
٢١ مارس ٢٠٢١	تاريخ تداول السهم بدون استحقاق <i>(أول يوم تداول بدون استحقاق للأرباح)</i>
٢٢ مارس ٢٠٢١	يوم الاستحقاق <i>(المساهمون المقيد أسمائهم في سجل الأسهم في هذا التاريخ لهم الحق في الحصول على الأرباح)</i>

Name	Ali Yousif Al Khaja	الإسم
Title	Head of Compliance & MLRO	المسمى الوظيفي
Company Seal ختم الشركة		Signature التوقيع
		